
Er was eens… 10 jaar geleden
Zo’n 10 jaar geleden kwam ik via wijlen Paul Dhondt voor het eerst in contact met N-VA Poperinge. Ik was al mijn ganse leven 
geïnteresseerd in de politiek en vond de tijd rijp om de daad bij het woord te voegen. 

Bij N-VA Poperinge leerde ik een groep Vlaamsgezinde Po-
peringnaars kennen met een visie die mij aansprak. Martin 
Dewulf nam mij onder zijn vleugels en maakte mij wegwijs in de 
lokale politiek. Ik zette mijn eerste politieke stapjes als raadslid 
in de OCMW-raad. 

Schoorvoetend maar enthousiast

Toen Martin Dewulf afscheid nam van de lokale politiek, kreeg 
ik plots de kans om als gemeenteraadslid te zetelen. Een kans die 
ik met beide handen greep. Ik leerde er hoe alles op stadsniveau 
in elkaar stak. Schoorvoetend maar enthousiast deed ik mijn 
eerste tussenkomsten. Best wel spannend!

Politieke microbe

Ondertussen ben ik aan mijn tweede legislatuur bezig in de 
gemeenteraad en maak ik deel uit van een enthousiaste groep 
geleid door onze voorzitter Jan Van Bruwaene. Lokale politiek is 
een microbe waardoor je wordt gebeten. Het is heel fijn deel uit 
te maken van de gemeenteraad waar gedebatteerd wordt over de 

dossiers die Poperingnaars aanbelangen en die de toekomst van 
onze mooie stad bepalen. 

Kom er bij!

Bent u net zoals ik geïnteresseerd in de politiek en wilt u eens 
kennis maken met een partij die progressief en Vlaamsgezind is, 
die staat voor de kracht van werken en ondernemen en dit met 
een groot ecologisch accent, neem dan gerust eens contact op 
om aan te sluiten bij een van onze talrijke vergaderingen en zo 
de partij van binnenuit te leren kennen. 

Bij interesse bel mij op 0498/10 95 26 
of neemt contact op via mail jeanmarie.
blondeel@n-va.be. Hopelijk tot binnenkort!

Jean-Marie Blondeel
Gemeenteraadslid

De herfst is ingetreden. Als jarige in de maand oktober kan ik 
genieten van de prachtige kleuren van de bossen en omgeving.

Mooie herfst

De herfst is de aanloop naar de winter, maar is zelf ook een zeer 
mooi seizoen. Met een divers aanbod aan dieren en planten. Die-
ren die nu naar onze streek komen of juist onze streek verlaten 
of enkel op doortocht zijn voor het te koud wordt. Dat is mooi 
om te zien, en ik hoop dat eenieder even tijd kan maken om te 
genieten van de pracht van de natuur.

Solidair met eenzamen

Maar laten we de eenzame mensen niet vergeten en vooral laten 
we solidair zijn met zij die het op dit moment moeilijk hebben. Ik 
zal dan ook al het mogelijke doen om mijn steentje hierin bij te 
dragen.

21 januari 2023: nieuwjaarsreceptie

Ik kan jullie reeds meedelen dat onze nieuwjaarsreceptie zal 
doorgaan op zaterdag 21 januari 2023 in het Talbot house vanaf 
19 uur. Met in ons gezelschap niemand minder dan Sander 
Loones en Maaike De Vreese, en dit in een prachtig kader. Jullie 
zijn allen uitgenodigd om het nieuwe jaar te helpen inzetten met 
ons. 

Tot één dezer dagen

Heeft u een vraag of opmerking, stuur een 
e-mail naar jan.vanbruwaene@n-va.be

Jan Van Bruwaene
Voorzitter N-VA Poperinge
Ondervoorzitter arrondissement Ieper N-VA
Bestuurslid partijbestuur/partijraad N-VA
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Ezra Wackenier: nieuw bestuurslid N-VA Poperinge
Wij zijn zeer blij om u ons nieuw bestuurslid Ezra Wakkenier te kunnen voorstellen. Ezra woont in de Toc  
H-straat in Poperinge en is onderaannemer voor Telenet. Hij is een zeer geëngageerd persoon, die zich wil  
inzetten om van Poperinge een vooruitstrevende, mooie en gezellige stad te maken. Welkom in ons midden, Ezra!

Ezra Wackenier

Meer speelattracties in het Tjoekebos

We zien dat er in het Tjoekebos een nood is aan speelat-
tracties. Dat zou een grote meerwaarde zijn voor onze 
jeugd. 

We weten uit het verleden dat speelattracties zeer duur 
zijn. We zijn er ons van bewust dat het niet mogelijk is om 
overal speeltuigen te plaatsen.

Maar in het Tjoekebos zouden extra speelattracties een 
troef zijn, meent ons bestuurslid Ezra Wackenier. “Ik zal 
mij dan ook volledig inzetten om aan het Poperings ge-
meentebestuur duidelijk te maken dat dit een goede zaak 
is voor Poperinge.”

Graag meer vuilbakken langs 
het wandelpad in Poperinge 
U zag het misschien al: langs het wandelpad in Poperinge 
stonden een tijdje geen vuilbakken meer. Ons bestuurslid  
Ezra Wackenier ging vragen waarom én kwam met een  
oplossing. Intussen staan er opnieuw vuilbakken langs het 
pad, maar nog niet overal.

Je bent op wandel met de hond om van de natuur te genieten of 
weg met de kinderen op uitstap. Na een poosje heb je zin in een 
drankje of iets om te eten of legt je hond een ‘pakketje’ en dan 
merk je dat je je afval nergens kwijt kan. En dit langs het volledi-
ge wandelpad. Dan maar de ganse terugweg het afval bijhouden. 
We weten allen dat de meeste mensen zoiets hebben van ‘Dit kan 
toch niet, waar moet ik met mijn afval naar toe’. Niet zelden is 
zwerfvuil het gevolg.

Ezra onderneemt actie
Ons nieuw bestuurslid Ezra Wackenier ging bij de technische 
dienst langs om de kwestie aan te kaarten. “De reden waarom  
de vuilbakken werden weggehaald, was dat er mensen hun 
huisvuil in de vuilbakken staken. We kunnen begrijpen dat dit 
zeer vervelend is en niet bevorderlijk voor de netheid van het 
wandelpad”, zegt Ezra. 

Proper wandelpad
Maar voor elk probleem bestaat een oplossing en hier ligt die 
voor de hand, vindt Ezra. “Er bestaan afvalbakken die voorzien 

zijn van een afdichtingsklep die het onmogelijk maakt om je 
vuilzakken erin te steken. Dan kunnen blikjes en poepzakjes de 
weg vinden naar de afvalbakken in plaats van in de gracht. Zo’n 
vuilnisbakken zorgen dus voor minder zwerfvuil. Zo wordt de 
uitstap met het gezin langs een proper wandelpad nog fijner”, 
legt Ezra uit.

Afval mee naar huis?
Kort daarna plaatste de gemeente nieuwe vuilbakken langs het 
wandelpad, stelt Ezra tevreden vast. Toch heeft hij nog een sug-
gestie. “Langs het pad staan nu wel vuilbakken, maar aan de kop 
en de staart nog niet. Je wil niet je hondenkakzakje de hele weg 
naar huis moeten meenemen. Mijn oproep aan de gemeente is 
dan ook om daar nog vuilbakken te zetten,” besluit Ezra.

poperinge@n-va.be
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Björn Anseeuw legt gelegenheidswerk op tafel

Eind mei 2022 bracht Kamerlid Björn Anseeuw in de federale commissie Sociale Zaken 
het N-VA-voorstel op tafel voor de invoering van gelegenheidswerk. Het is een van de 
elementen uit het achtpuntenplan van onze partij dat ‘werk maakt van werk’. “Via dat 
stelsel kunnen werkenden en gepensioneerden soepel en vlot een centje bijverdienen. 
Maar ook inactieven zonder inkomensvervangende uitkering willen we daarmee 
aanmoedigen om de stap naar werk te zetten. Het is een ideale hefboom in een 
arbeidsmarkt die in brand staat en waarbij bedrijven schreeuwen om extra 
handen”, legt Anseeuw uit.

Vlaams Parlement breidt renteloze energieleningen uit

Een groot deel van de Vlaamse woningen is sterk verouderd. Veel eigenaars 
hebben dringend nood aan meer financiële ondersteuning om die 
woningen en appartementen te renoveren. Op voorstel van Wilfried 
Vandaele heeft het Vlaams Parlement de ‘MijnVerbouwLening’ in het leven 
geroepen. Daarmee worden verschillende leningsmogelijkheden van de 
Vlaamse overheid gegroepeerd. Iedere Vlaming kan vanaf 1 september een 
renteloze lening tot 60.000 euro aanvragen voor renovaties die zowel 
focussen op woningkwaliteit als op het verbeteren van de energieprestatie.

Wilfried Vandaele, Vlaams volksvertegenwoordiger

Belevingsmuseum 1302 in Kortrijk opent de deuren

Op zondag 10 juli vond de officiële opening plaats van 
het belevingsmuseum Kortrijk 1302, de nieuwe museale 
bestemming van de Onze-Lieve-Vrouwekerk in Kortrijk. 
“Het is geen klassieke opstelling, maar wel een virtuele en 
multimediale beleving. De kers op de taart is de echte kist 
van Oxford, waarop taferelen van de Guldensporenslag 
zijn afgebeeld. De kist komt één jaar in bruikleen over van 
het New College in Oxford en is zo na 720 jaar eindelijk 
terug thuis”, stelt Ronse. Het nieuwe belevingsmuseum is 
elke dag open van 10 tot 17 uur en is gratis toegankelijk. 
Meer info vind je op www.kortrijk1302.be.

Axel Ronse, 
Vlaams volksvertegenwoordiger

West-Vlaanderen meest getroffen provincie door 
transmigranten

In 2021 werden er in België in totaal 3.458 transmigranten 
onderschept. Meer dan de helft daarvan werd aangetroffen 
in West-Vlaanderen en meer dan een derde werd opgepakt 
in Zeebrugge. Ook in 2022 blijft transmigratie een pran-
gend probleem in onze provincie. “Dat zijn hallucinante 
cijfers”, vindt Vlaams volksvertegenwoordiger Maaike De 
Vreese. “De probleemsituatie zorgt in Zeebrugge al lange 
tijd voor onrust en een onveiligheidsgevoel voor onze 
inwoners en financiële schade van voor onze havenbe-
drijven. We hebben nood aan een echte 
aanklampende aanpak en dwingend 
terugkeerbeleid voor personen die 
illegaal op ons grondgebied verblijven.”

Maaike De Vreese,
Vlaams volksvertegenwoordiger

Steeds meer chauffeurs van De Lijn betrapt voor 
bellen achter het stuur

In 2018, 2019, 2020 en 2021 kregen in totaal 205 
chauffeurs van De Lijn een boete van de politie omwille 
van het gebruik van een gsm achter het stuur. “Dat is 
verontrustend”, vindt Vlaams volksvertegenwoordiger 
Bert Maertens. De chauffeurs staan mee in voor de 
veiligheid van de reizigers. Ik reken de komende jaren 
op beterschap. Zo niet, moet De Lijn extra maatregelen 
nemen. Van sensibilisering met een interne campagne tot 
het extra bestraffen van dergelijke verkeersovertredingen.”

Bert Maertens,
Vlaams volksvertegenwoordiger

België betaalt steeds meer aan de EU, terwijl het 
steeds minder terugkrijgt

De regering-De Croo profileert zich als sterk pro-
Europees en dat vertaalt zich ook naar de budgetten die 
richting Europa vertrekken. “België betaalt dit jaar 7,6 
miljard euro aan de Europese Unie. In omgekeerde 
richting onderhandelde De Croo een slechte deal. Er komt 
dit jaar slechts 5,9 miljard euro naar België”, duidt 
Kamerlid Sander Loones. “België krijgt amper de helft 
van wat andere lidstaten gemiddeld ontvangen. Waarom 
strijdt de premier niet sterker voor onze eigen noden en 
belangen?”

Sander Loones,
Kamerlid

Toekomst van politiediensten ligt 
vastgeroest in werkgroepen en 
studies

De federale regering geeft weinig blijk 
van visie en maakt vooral géén keuzes 
als het over de politie gaat. Dat stelt 
West-Vlaams Kamerlid Yngvild Ingels. 
“De houding van minister Verlinden 
verraadt al langer dan vandaag dat 
ze het werk vooral naar de volgende 
regering zal toeschuiven. Er is geen 
ambitie, noch maakt ze een vuist ten 
opzichte van haar regeringspartners. 
Thematische werkgroepen moeten 
tegen eind 2023 met antwoorden 
komen over de werking van onze 
politiediensten. Dat is veel te laat om 
er deze legislatuur nog iets mee te doen.”er deze legislatuur nog iets mee te doen.”

Björn Anseeuw, Kamerlid

Buitenlandse toeristen vinden 
terug de weg naar Vlaanderen

De toeristische sector in Vlaanderen 
klimt stilaan uit een diep coronadal. 
Zo blijkt via de boekingsmodule 
Stardekk dat het aantal boekingen in 
commerciële logies in de eerste zes 
maanden van 2022 hoger ligt dan 2021 
en zelfs iets hoger dan in 2019. Dat 
is vooral toe te schrijven aan buiten-
landse toeristen die hun weg terug 
naar Vlaanderen vinden. “Dat we erin 
slagen om meer Europese bezoekers 
aan te trekken, is te danken aan de 
geslaagde acties van Toerisme Vlaan-
deren om de reputatie van Vlaanderen 
als vakantiebestemming te verhogen”, 
weet Coudyser.

Cathy Coudyser, 
Vlaams volks-
vertegenwoordiger

Europees verbod op roaming-
factuur met tien jaar verlengd

Nog zeker tot 2032 zal wie in de 
Europese Unie belt, sms’t of surft in 
een ander dan zijn of haar eigen land, 
geen extra kosten aangerekend 
worden. Eind maart keurde het 
Europees Parlement de verlenging van 
het verbod op het doorrekenen van die 
roamingkosten goed. Europees 
Parlementslid Geert Bourgeois uit 
Izegem steunt die beslissing voluit: 
“Het afschaffen van die tarieven in de 
Europese Unie is een voorbeeld van 
hoe de EU een meerwaarde kan 
betekenen voor haar burgers.”

Geert Bourgeois, 
Europees Parlementslid

Yngvild Ingels,
Kamerlid

De N-VA voor u aan het werk
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Stilstand in Poperinge
N-VA Poperinge volgt vanop de oppositiebanken in de gemeenteraad de vooruitgang in de verschillende dossiers van dichtbij 
op. Alhoewel, vooruitgang. In sommige dossiers zien we vooral stilstand. Een overzicht.

DOSSIER WEEUWHOF

We stellen vast dat er nog steeds geen concrete daden werden 
gesteld in dit dossier. N-VA-bestuurslid Anny Steenlant blijft 
dit opvolgen. 

DE GASTHUISPARKING

Ook in dit dossier zien we nog geen vooruitgang. Oplossingen 
blijven uit! We blijven dit voor jullie opvolgen.

EENRICHTINGSVERKEER POTTESTRAAT

Komt er ja of nee eenrichtingsverkeer in het bovenste gedeelte 
van de Pottestraat? Het blijft zeer stil rond deze vraag van de 
bewoners. Wij zullen blijven druk uitoefenen om aan dit dos-
sier een positief gevolg te kunnen geven.

Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.  

De bevoorradingszekerheid is in gevaar. 

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.  

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord. 

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.

Wie 
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Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur. 

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen 

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling. 

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.
 

Volharden in 
de positieve 
boosheid
N-VA Poperinge maakt geen 
deel uit van het stadsbestuur. 
Vanuit de oppositie proberen 
we op het beleid te wegen met 

positieve voorstellen en opbou-
wende kritiek. Het is niet altijd 
eenvoudig om onze verwezen-
lijkingen in de verf te zetten. 
Voorstellen die de  
oppositie aanbrengt, worden 
door de bestuursmeerderheid 
steevast naar de prullenmand 
verwezen of op de lange baan 
geschoven. 

N-VA blijft aan de kar trekken

Maanden later komen die 
voorstellen dan opnieuw 
naar boven als een ‘idee van 
de meerderheid’. Wij blijven 
volharden in de boosheid 
en blijven verder oppositie 
voeren op een constructieve en 
positieve wijze. U weet dat wij 
mee aan de kar trekken om van 
Poperinge  

een mooie stad te maken, waar 
het goed toeven is voor al zijn 
inwoners en bezoekers.

Jaarlijkse maaltijd N-VA Poperinge
We kunnen spreken van een prachtige avond met mooie mensen, dit is zeker voor herhaling vatbaar. Wegens ziekte van haar 
kind kon Europarlementslid Assita Kanko niet aanwezig zijn. Assita nodigde ons wel allemaal uit voor een rondleiding in het 
Europees Parlement te Brussel, waar zij ons onder haar hoede zal nemen. Dat voorstel vonden alle aanwezigen bijzonder mooi. 
Voorzitter Jan Van Bruwaene en gemeenteraadslid Jean-Marie Blondeel namen dan maar de honneurs waar, en dit werd zeer 
gewaardeerd. 

Anny Steenlant aan het Weeuwhof. Jan Van Bruwaene in de Pottestraat.

poperinge@n-va.be
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Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.  

De bevoorradingszekerheid is in gevaar. 

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.  

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord. 

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.

Wie 

€€€

€€

€€€€

€

Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur. 

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen 

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling. 

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.
 


